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Protokoll fra årsmøte i Kvislasyndin Hytteforening 
Syndinstøga 29.7.2014 

Fremmøtte: 21 hytteeiere, herav 4 fra styret. (I tillegg noen personer som følge til medlem)  

1. Valg av møteleder 
Nils Kårstad ble valgt til møteleder. 

2. Valg av referent 
Ingmar Hemsen ble valgt til referent. 

3. Valg av 2 personer til å underskrive protokoll 
Arne Fagerlie og Arne Berg ble valgt til å underskrive protokollen. 

4. Godkjenning av innkalling 
Årsmøtet godkjente innkallingen. 

5. Årsberetning 2013/14 
Årsberetningen ble gjennomgått og årsmøtet godkjente styrets beretning. 

Årsmøtet kommenterte at lastebiler må betale bomavgift som samsvarer med veislitasjen. 

Det ble bemerket at dårlig, jordholdig grus er en del av problemet, særlig i vårløsningen. 

Foreningen bør ha en informasjonsfolder som medlemmer kan gi til interesserte, potensielle 

medlemmer. - Styret sender ut på e-post. 

Foreningen trenger lokketiltak for å verve medlemmer. Aktuelle saker kan være rabatt på 

bom. Hytteforeningen bør kjempe for å unngå overetablering av hytter i området. 

6. Årsregnskap 2013/2014 
Årsregnskapet ble gjennomgått og årsmøtet godkjente regnskapet. 

7. Godtgjørelse til styret 
Styret foreslo å redusere godtgjørelsen, men årsmøtet vedtok å beholde 8000,- som 

godtgjørelse til styret. (For 2012/2013 ble det besluttet at formann skal godtgjøres med kr. 

4000,- og at kr. 4000 fordeles på resten av styret.) 

8. Budsjett 2014/2015 
Kvislaveien støttes med kr. 5000 for neste år og Vestfjelløypene med kr. 8000. Årsmøtet tok 

videre budsjettet til orientering. 

9. Vedtektsendringer 
Årsmøtet vedtok følgende tre endringer: 
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Antall varamedlemmer økes fra 1 til 2 for å øke rekrutteringen og kontinuiteten til styret. §4 

begynner heretter slik: «Foreningen ledes av et styre på 5 medlemmer og 2 varamedlemmer. 

Fristen for å sende ut kunngjøring av årsmøtet gjøre mer fleksibel ved å føye inn et «minst». Til nå 

har det stått at «kunngjøring skjer 14 dager før møtet». §5 begynner heretter slik: «Årsmøtet holdes 

Olsok 29. juli og kunngjøring skjer minst 14 dager før.» 

På dagsorden for Årsmøtet skal også «godtgjørelse for det sittende styret» føres opp som punkt i 

listen i §6. 

10. Valg av styre 
Arne Fagerlie ble valgt inn som erstatter for Trine Haugen som ikke ønsket gjenvalg, og 

Ingmar Hemsen ble gjenvalgt. De sitter som som styremedlemmer for 2 år. Nils Kårstad ble 

gjenvalgt som formann for ett år. Tor Einar Hoffmann og John Smits ble (gjen)valgt som 

varamedlemmer for ett år. 

Margareth Barlien og Leif Knardahl var ikke på valg i år. Nils Kårstad ønsker ikke gjenvalg 

som formann neste år. 

11. Valg av revisor 
Revisor Lars Harald Ditmarsen ble gjenvalgt. 

12. Valg av valgkomité 
Valgkomiteen ble gjenvalgt. Den består av Arne Lorang Gulbrandsen, Ragnar Nøklebye og 

Tor Einar Hoffmann. 

13. Fastsettelse av kontingent 
Kontingenten økes fra 250 kr. til kr. 300,- pr år. 

14. Vestre Slidre Hytteforening 
Nils Kårstad er i styret/arbeidsutvalget i Vestre Slidre Hytteforening og redegjorde for 

arbeidet. VSH har arbeidet særlig med snøscootersaken, eiendomsskatt, hva hytteeierne 

skal få fra kommunen ved innføring av denne, skiløyper og diverse utbyggingssaker. 

15. Navn på veier i området 
Kommunen vil forestå skilting av veiene med standard veinavnskilt. Brev fra kommunen til 

hytteeierne angående navn på veier var ikke registrert mottatt av noen på årsmøtet. 

16. Øvrige saker 
Det ble kort orientert om sakene som også var å finne i det utsendte dokumentet Styrets 

årsberetning. 

Styret har registrert foreningen i Brønnøysundregistrene pga bankenes krav om registrering 

for å ha bankkonto. 

17. Eventuelt 
Årets rypejakt avhenger av at fjelloppsynet teller mange kull under takseringen i august. 

Sannsynligvis vil de bestemme seg for å avlyse også årets jakt for å la bestanden ta seg 

opp. 
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